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PRESS RELEASE  
 

Da Vinci Capital Management 
 
Acquisition of shares in EPAM Systems, Inc  
 
 
On the 19th of February 2008 the Company through its subsidiary completed the acquisition of shares in 

New-Jersey based EPAM Systems, Inc. They are independently recognized as a leading global provider 

of software development outsourcing services. With offshore software development centers in Russia, 

Hungary, Belarus, and Ukraine, EPAM offers one of the largest resource pools in Central/Eastern Europe 

and Russia combined with the strongest onsite management and delivery capabilities in North America 

and Europe. 

The total investment in EPAM is $17.8m which represents a stake below 10%. The objective of the 

company is to significantly increase its capitalization by providing increasing volume and scope of 

services to existing clients and by becoming partners of choice for new clients across the world including 

in the former Soviet Union.  

In “The 2007 Global Outsourcing 100” EPAM was rated the top Central/Eastern European and Russian 

ITO service provider and was the only CEE/Russian IT outsourcer included in the Leaders category. 

EPAM is also the sole CEE/Russian IT outsourcing company listed on “The 2007 Top 50 Best Managed 

Outsourcing Vendors.” EPAM's customer base includes industry leaders such as Reuters, London Stock 

Exchange, Colgate-Palmolive, British Telecom, William Hill, Empire, CareFirst, BlueCross, BlueShield, 

Schlumberger, Halliburton and technology leaders such as SAP, BEA Systems, Microsoft and Oracle.  

The Company considers this investment as a medium-term pre-IPO opportunity. 

 
For further information please contact:  

 
Natalia Ivanova  
Managing Director 
OOO Da Vinci Capital 
Tel: +7 495 775 6215 
Natalia.ivanova@dvcap.com 
 
 
Avigail Slavin 
Investor Relations and Marketing Manager 
Da Vinci Capital Management 
Tel: + 44 20 7529 6643 
Avigail.slavin@dvcap.com 
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ПРЕСС РЕЛИС 

 
  

Да Винчи Капитал Менеджмент 
 

Приобретение акций EPAM Systems, Inc 

 

19 февраля 2008 Фонд через свою дочернюю компанию завершил приобретение акций EPAM 

Systems, Inc (Нью-Джерси.)   EPAM Systems признан лидером в сфере разработки программного 

обеспечения для мирового рынка.  Центр разработок EPAM находятся в России, Венгрии, 

Белоруссии и  Украине  –  таким образом, EPAM обладает широчайшими ресурсами в 

Центральной/Восточной Европе и в России, а также возможностями продаж в Северной Америке и 

Европе. 

 

Всего Фонд инвестировал в  EPAM $17.8 млн, что составляет долю ниже 10% в уставном капитале 

компании. Цель компании - значительно увеличить свою капитализацию,  предоставляя  растущий 

объем и убор услуг существующим клиентам и развивая партнерство с новыми клиентами по 

всему миру, включая бывший Советский Союз.   

 

В  2007 “The 2007 Global Outsourcing 100”  EPAM занял первое место среди поставщиков  ITO в 

России / Центральной и Восточной Европе и стал единственным IT аутсорсером в категории 

Лидеров этого региона. EPAM является также единственной компанией IT аутсорсинг Центральной 

и Восточной Европы/России, которая входит в список “2007 Top 50 Best Managed Outsourcing 

Vendors.” В число клиентов EPAMA входят такие лидеры индустриального бизнеса как Reuters, 

London Stock Exchange, Colgate-Palmolive, British Telecom, William Hill, Empire, CareFirst, BlueCross, 

BlueShield, Schlumberger и Halliburton, а также ведущие производители технологий -   SAP, BEA 

Systems, Microsoft и Oracle.  

 

Компания считает эту сделку среднесрочной инвестицией с выходом через IPO.   

 

Дополнительная информация:  
 
Наталья Иванова 
Управляющий Директор 
ООО «Да Винчи Капитал» 
Тел: +7 495 775 6215 
Natalia.ivanova@dvcap.com 
 
 
Авигалй Славин 
Менеджер по работе с инвесторами и маркетингу 
Да Винчи Капитал Менеджмент 
Тел: + 44 20 7529 6643 
Avigail.slavin@dvcap.com 
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